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Vragen van het lid Moorlag (PvdA) aan de Minister van Economische Zaken 
en Klimaat over het bericht dat er gebrek aan ruimte in de ondergrond is voor 
het aansluiten van wind- en zonneparken (ingezonden 10 december 2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Te weinig plek in de ondergrond voor aansluitkabels zon 
en wind»?1 

Vraag 2
Is het waar dat vanwege een gebrek aan ruimte in de grond voor kabels er, 
naast de bekende problemen ten aanzien van de transportcapaciteit, de 
komende jaren een probleem ontstaat om duurzame energieprojecten aan te 
sluiten? Zo ja, hoe lang kent u het probleem al en wat wordt er gedaan om 
het op te lossen? Zo nee, wat is er dan niet waar? 

Vraag 3
Wat is de aard en de omvang van de problemen met het vinden van ruimte 
in de ondergrond voor kabels om duurzame energieprojecten aan te sluiten? 

Vraag 4
Deelt u de mening van de genoemde netwerkstrateeg dat het probleem bij 
overheden en ontwikkelaars onvoldoende bekend is? Zo ja, wat gaat u doen 
om het probleem onder de aandacht te laten brengen?

1 Energeia Energienieuws Headlines, «Te weinig plek in de ondergrond voor aansluitkabels zon 
en wind», 6 december 2019, https://energeia.nl/energeia-artikel/40085504/te-weinig-plek-in-de-
ondergrond-voor-aansluitkabels-zon-en-wind
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